

| | |
|--|--|
| Date: 6 January 2026 | التاريخ: 6 يناير 2026 |
| To: Boursa Kuwait | المحترمين الساده / شركة بورصة الكويت |
| <u>Subject: Supplementary Disclosure -</u> Completion of the acquisition of Engie's stake in the Az-Zour North One Power and Water Plant by ACWA Power | تحية طيبة وبعد،،، الموضوع: إفصاح مكمل - اكتمال عملية استحواذ شركة "أكوا باور" على حصة شركة "إنجي" في محطة الزور الشمالية الأولى لإنجاح الطاقة والمياه |
| Date of Previous Disclosure: 20 February 2025 | تاريخ الإفصاح السابق: 20 فبراير 2025 |
| Further to the Company's disclosure dated 20 February 2025, Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company K.S.C.P. has been officially notified on 6 January 2026 that the transaction between ACWA Power (headquartered in Saudi Arabia) and Engie regarding the transfer of Engie's stake in the Az-Zour North Power and Water Plant has been concluded and finalized. The Company confirms that this transaction does not affect its operations or contractual commitments under the existing Energy Conversion and Water Purchase Agreement with the Ministry of Electricity and Water and Renewable Energy. Any changes in representation within the Company's Board of Directors will be disclosed separately in due course, in accordance with applicable regulations. | بالإشارةً إلى إفصاح الشركة بتاريخ 20 فبراير 2025، تفيد شركة شمال الزور الأولى للطاقة والمياه ش.م.ك.ع بأنه قد تم إشعارها رسميًّا في تاريخ 6 يناير 2026 باكتمال وانهاء الصفقة بين شركة أكوا باور (ومقرها في المملكة العربية السعودية) وشركة إنجي والمتعلقة بنقل ملكية حصة شركة إنجي في محطة الزور الشمالية الأولى لإنجاح الطاقة والمياه. وتأكد الشركة أن هذه الصفقة لا تؤثر على عملياتها أو التزاماتها التعاقدية بموجب اتفاقية تحويل الطاقة وشراء المياه المبرمة مع وزارة الكهرباء والماء والطاقة المتجددة. وفي حال حدوث أي تغييرات في تمثيل مجلس إدارة الشركة، فسيتم الإفصاح عنها في حينه وفقًا للأنظمة والتعليمات المعمول بها. وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،، |
| Financial Impact: No effect. | Signed by: أثر المالي: لا يوجد. |

Signed by:



868A4E0A4AB2463...



| |
|----------------------|
| Paul Leslie Floyd |
| Board Member and CEO |

| |
|----------------------------------|
| باول ليسلٰي فليود |
| عضو مجلس إدارة و الرئيس التنفيذي |

Cc: Capital Markets Authority

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال